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PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia ședinței  extraordinare convocată de îndată, online,   a  

Consiliului  local  al  municipiului  Târgu Mureș  din data de                                                       

15 februarie  2023 

 

 

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcție, sunt prezenți online la ședință 18 

consilieri. Absentează d-nii  consilieri : dna. Frunda C. , dl. Kelemen A. ,dl. Suciu H., dl. Voicu 

B. și dl. Mureșan A. 

 

Dl. consilier Papuc: -  Bună ziua! Haideți să începem. Începem cu o scurtă 

prezență: 

Dl. Tamási - prezent,  dl. viceprimar Portik – prezent,  dl. Szabo Peter –prezent , d-

na Frunda – absent, dl. Kelemen – absent, dl. Berecki Sandor – prezent, d-na Kakassy – 

prezent, dl. Iszlai – prezent , dl. Jakab - prezent, dl. Szabo Arpad – prezent, dl. Venczi – prezent 

aici în sală, dl. Suciu  –absent, dl. Șarlea– prezent aici în sală, dl. viceprimar György – prezent, 

dl. Voicu – absent, dl. Pescar – prezent aici în sală, dl. Kiss Zoltan – prezent online, dl. Maior 

– prezent online, dl. Moldovan Călin – prezent, dl. Papuc – prezent, dl. Pui – prezent , dl. 

Mureșan –absent , dl. Pápai  – prezent și e și în sală.  

 

Dl. consilier Papuc: -Ședința este statutară. În conformitate cu dispoziția 

Primarului nr.156 din 15 februarie 2023 s-a convocat ședința extraordinară de îndată a 

Consiliului local astăzi 15 februarie 2023  ora 13:00 . 

Avem un singur punct pe ordinea de zi, cine este de acord cu ordinea de zi? Cine 

este împotrivă? Cine se abține? 

Dl. Tamási - pentru,  dl. viceprimar Portik - pentru,  dl. Szabo Peter –pentru, d-na 

Frunda – , dl. Kelemen – , dl. Berecki Sandor –pentru, d-na Kakassy – pentru, dl. Iszlai – 

pentru, dl. Jakab - pentru, dl. Szabo Arpad – pentru, dl. Venczi – pentru, dl Suciu Horațiu –, 

dl. Șarlea– pentru, dl. viceprimar György – pentru, dl. Voicu – , dl. Pescar - pentru , dl. Kiss 

Zoltan – pentru, dl. Maior -pentru, dl. Moldovan-pentru, dl. Papuc – pentru, dl. Pui –pentru, 

dl. Pápai  – pentru, dl. Mureșan –. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă?- 

Cine se abține? - 

Ordinea de zi a fost aprobată cu 18 de voturi pentru. 
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Dl. consilier Papuc: - Se abține cineva? Este Împotrivă? Nu. Ordinea de zi a fost 

aprobată cu 18 voturi.  

 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre privind  aprobarea scoaterii din proprietatea Municipiului 

Târgu Mureș și din evidențele contabile ca mijloc fix a valorii de 1.111.331,48 lei cu TVA 

inclus reprezentând tarife de racordare aferente contractelor de racordare instalații de utilizare 

energie electrică. 

Dl. consilier Papuc: - Luări de poziții? Nu sunt. Cine este pentru?  

Dl. Tamási - pentru,  dl. viceprimar Portik - pentru,  dl. Szabo Peter –pentru, d-na 

Frunda – , dl. Kelemen – , dl. Berecki Sandor –pentru, d-na Kakassy – pentru, dl. Iszlai – 

pentru, dl. Jakab - pentru, dl. Szabo Arpad – pentru, dl. Venczi – pentru, dl Suciu Horațiu –, 

dl. Șarlea– pentru, dl. viceprimar György – pentru, dl. Voicu – , dl. Pescar - pentru , dl. Kiss 

Zoltan – pentru, dl. Maior -pentru, dl. Moldovan-pentru, dl. Papuc – pentru, dl. Pui –pentru, 

dl. Pápai  – pentru, dl. Mureșan –. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă?- 

Cine se abține? - 

Hotărârea a fost aprobată cu 18 de voturi pentru. 

 

Dl. consilier Papuc: - Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. Hotărârea a 

fost aprobată cu 18 voturi.  

Dl. consilier Papuc: - Mulțumesc, dacă nu mai sunt alte luări de poziție ,declar 

închisă ședința. 

Dl. consilier Maior: - Domnul președinte, am o rugăminte. 

Dl. consilier Papuc: - Da vă rog. 

Dl. consilier Maior: - Către domnul primar, știu că nu-i de față dar îi spun pentru 

că știu că rămâne înregistrat. I-am spus, că din partea mea are o mână întinsă și rămân la același 

sentiment. Sunt sigur că nu știe câteva cereri pe care le-am făcut și îl rog să le ceară domnilor 

directori și doamnei secretar sa-mi răspundă. 

Prima: strada Mureșeni, cine a făcut balastarea și ce sumă s-a alocat și dacă în acea 

perioadă era și licitație pentru investiție pe aceeași stradă? Dacă toate actele erau în regulă? 

Asta e prima întrebare. 

A doua: de doi ani de zile târgumureșenii așteaptă să știe dacă domnul Hermann 

Mark Christian are terminat liceul și dacă are bacalaureat? Sper să înțeleagă doamna secretară 

că răspunsul este unul singur, da sau nu. Altceva nu doresc. Am făcut o adresă în care am 

solicitat să fiu anunțat când se vor face recepții finale și parțiale la toate lucrările și să pot 

participa și eu pentru că așa este normal să informăm cetățenii. Sper ca doamna secretar și 

domnii directori să facă acest lucru, în caz contrar consider că sunt anumite lucruri pe care nu 

dorește să le văd. Repet, îl rog pe domnul primar și nicidecum altceva. Mulțumesc mult. 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumesc și eu, dacă nu mai sunt alte luări de poziție ,declar 

închisă ședința de îndată de astăzi 15.02.2023.Mulțumesc, la revedere 

 

Dl. consilier Papuc Sergiu Vasile – preşedinte de şedinţă ____________________ 

 

 

Secretar General al Municipiului Târgu Mureş ____________________ 

                                   Bordi Kinga 


